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I N T E R P E L A C J A 

dot. naprawy nawierzchni i budowy ul. Wiosennej 

  
 Niejednokrotnie od 2014 r. wskazywałam na konieczność budowy m.in.  

ul. Wiosennej, z uwagi na zniszczony, pełen ubytków „asfaltowy dywanik” i swego czasu 

jeszcze nawierzchnię gruntową. Brakowało infrastruktury podziemnej w postaci sieci 

gazowej i kanalizacji sanitarnej. Ta pierwsza została wykonana jakiś czas temu, druga 

niedawno. Tym samym z jednej strony został zupełnie zerwany „dywanik asfaltowy”, druga 

jest częściowo poprzecinana po budowie przyłączy do budynków mieszkalnych po 

przeciwnej stronie ulicy, jak i z uwagi na pracujący ciężki sprzęt mocno wyeksploatowana, 

pojawiło się szereg ubytków. 

 Prosiłam na ostatnich komisjach o ich podsypanie celem wyrównania, dopóki 

nawierzchnia ulicy nie będzie odtwarzana, jak i wspomniałam, uwzględniając obecny stan 

ulicy, że warto rozważyć – dzieląc swoje koszty – wspólnie ze ZWiK-iem położenie 

„dywanika asfaltowego” na całości. Byłoby to zasadne, aniżeli takie odtwarzanie połowy tej 

nawierzchni, a reszty łatanie, właściwie już dziury na dziurze jak było kilka lat temu. 

Zwróciłam wtedy uwagę na fatalny stan ulicy i koszty ciągłych napraw, które miały miejsce 

po moich monitach, a po 2-3 tygodniach problem powracał. Wreszcie poprosiłam  

o podanie kosztów tych napraw i rozważenie, czy nie warto na całości położyć „dywanik 

asfaltowy”, który wytrzyma kilka lat. Tak się stało. 

 Obecnie mamy podobną sytuację. Odpowiedziano mi na ostatniej komisji, iż Ratusz 

nie planuje odtwarzania nawierzchni po „swojej” stronie. 

 Jednak raz jeszcze poddaję to pod rozważenie. Naprawy cząstkowe „miejskiej 

połowy” będą nietrwałe jak przed kilku laty, a przy tym kuriozalne w sytuacji 

obowiązkowego odtworzenia nawierzchni przez ZWiK. Lepiej wykonać coś raz, a solidnie, 

i nawierzchnia ta znowu przetrwa parę lat do czasu budowy ulicy, aniżeli poprawiać  

co chwila i wydatkować na to fundusze. 

 Przy okazji przypominam o kwestii budowy tej ulicy. Warto podjąć kroki konieczne  

w tym zakresie, gdzie czasem przygotowanie formalności związanej z uzyskaniem 

niezbędnej dokumentacji trwa dłużej niż sama budowa. 
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